
 

Αθήνα, 08.04.2025 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Η κυβερνητική αμέλεια για την περιβαλλοντική ρύπανση από τα κατασχεμένα 

πλοία στην Παλαιόχωρα είναι εγκληματική για την τοπική κοινωνία» 

Η αδιαφορία των αρμόδιων αρχών για την περιβαλλοντική καταστροφή που προκαλούν τα 

κατασχεμένα πλοία στην Παλαιόχωρα Χανίων αποτελεί σοβαρό δείγμα ανικανότητας της 

διαχείρισης περιβαλλοντικών κινδύνων. Τα πλοία, τα οποία παραμένουν εγκαταλειμμένα για 

αδιευκρίνιστο διάστημα, συνεχίζουν να εκπέμπουν ρύπους και να απειλούν το οικοσύστημα 

της περιοχής, χωρίς καμία έμπρακτη δράση για την απομάκρυνσή τους ή την αποκατάσταση 

των ζημιών που προκαλούν. 

Σύμφωνα με πρόσφατο δημοσίευμα τοπικής εφημερίδας, οι αυτοδιοικητικές αρχές και οι 

αρμόδιοι φορείς δείχνουν πλήρη αδιαφορία για αυτή την επικίνδυνη κατάσταση. Οι 

καθυστερήσεις στην απομάκρυνση των πλοίων ενδέχεται να έχουν μόνιμες επιπτώσεις για το 

περιβάλλον και τη δημόσια υγεία, καθώς η έκθεση σε τοξικές ουσίες και η μόλυνση του 

θαλάσσιου και χερσαίου οικοσυστήματος συνεχίζουν αδιάκοπα. 

Η έλλειψη συντονισμένων και αποφασιστικών ενεργειών από τις αρμόδιες αρχές υπονομεύει 

τη βιωσιμότητα της τοπικής κοινωνίας της Παλαιοχώρας και αναδεικνύει τις εγκληματικές 

διαστάσεις του συγκεντρωτισμού των κρατικών λειτουργιών, που καταδικάζουν την 

αυτοδιοίκηση σε ένα σπιράλ λειψών αρμοδιοτήτων, πόρων και τεχνογνωσίας και πλημμελούς 

παρέμβασης. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

● Ποιες είναι οι άμεσες ενέργειες που σκοπεύουν να λάβουν οι υπηρεσιακά υπεύθυνοι 

για την απομάκρυνση των κατασχεμένων πλοίων από την Παλαιόχωρα και την 
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αποτροπή της περαιτέρω ρύπανσης της περιοχής; 

 

● Υπάρχουν συγκεκριμένοι μηχανισμοί και διαδικασίες παρακολούθησης της 

κατάστασης των κατασχεμένων πλοίων, και αν ναι, γιατί δεν έχουν ενεργοποιηθεί για 

την άμεση απομάκρυνσή τους από την περιοχή; 

 

● Έχει επιδοθεί στο αρμόδιο Υπουργείο επίσημο αίτημα απομάκρυνσης των 

κατασχεμένων πλοίων;  

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Αθανάσιος (Νάσος) Ηλιόπουλος 

Αθανασία (Σία) Αναγνωστοπούλου 

Χουσείν Ζεϊμπέκ 

Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα 

Μερόπη Τζούφη 

Ευκλείδης Τσακαλώτος 

Θεανώ Φωτίου 

 

 

 

 

 




